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Protokół 

z wspólnego posiedzenia połączonych komisji Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 8 grudnia 2015 roku 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. –  16.00 

Zakończenie obrad – godz. – 17.20 

 

Posiedzenie rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich. 

Posiedzenie otworzył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka. 

W komisji uczestniczył Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

W komisji uczestniczy 12 radnych. Brak Przewodniczącego Rady Gminy Zbigniewa Leszczyńskiego 

oraz Radnych Marka Czerwińskiego i Jana Selki.  

Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 Radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Kolejno odczytał porządek posiedzenia: 

 

1.  Omówienie materiałów sesyjnych; 

2. Projekt budżetu gminy na 2016 rok; 

3. Zapoznanie się z treścią pisma Przewodniczącego Sejmu Województwa Pomorskiego dot. 

podjętej uchwały nr 155/XIV/2015 z dnia 19 października 2015r.   

4. Zapoznanie się z treścią zawiadomienia Wojewody Pomorskiego z dnia 4.12.2015r. o 

sposobie załatwienia skargi; 

5. Zapoznanie się z treścią ustawy z dnia 8 października 2015 r.  o związkach metropolitarnych;  

6. Zapoznanie się z treścią porozumienia zawartego w dniu 14.10.2015r. pomiędzy Gminą 

Skarszewy, Gminą Trąbki Wielkie  oraz Gminą Przywidz dotyczącego  budowy pomnika 

upamiętniającego postać Księdza Jana Pawła Aeltermanna, proboszcza parafii Mierzeszyn – 

Przywidz, bestialsko zamordowanego 20 listopada 1939r. w Nowym Wiecu; 

7. Zapoznanie się ze szlakiem pamięci ks. Jana Pawła Aeltermanna Nowy Wiec – Mierzeszyn – 

Przywidz; 

8. Zapoznanie się z treścią  podziękowań Wójta Gminy   

 

 

Ad 1 Omówienie materiałów sesyjnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – odczytał proponowany porządek najbliższej sesji Rady Gminy. 
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1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Zatwierdzenie porządku obrad. 

- Przyjęcie protokołu z XVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015 - referuje  Zofia Gorzyńska 

Skarbnik Gminy;  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-2030 - referuje  Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na pisma z dnia 5 listopada 2015 roku – referuje 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Trąbki Wielkie z Gminą Pszczółki 

oraz Gminą Suchy Dąb porozumienia o wspólnej realizacji projektu pn. "Szlakiem zabytków sakralnych 

z Żuław na Wyżynę Gdańską"- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

7. Podjęcie uchwały w  sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Trąbki Wielkie– referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości- referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

 

9. Podjęcie uchwała w sprawie przyjęcia do wdrażania „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Trąbki Wielkie” – referuje Błażej Konkol Wójt Gminy;   

 

10. Podjęcie uchwały  w sprawie uchwalenia Zmiany części Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Warcz na terenie Gminy Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Zmiany części Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Warcz na terenie Gminy Trąbki Wielkie- referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy; 

12. Interpelacje i zapytania radnych; 

13. Wystąpienia sołtysów; 

14. Wolne wnioski.   

   

Zwrócił się do Pani Skarbnik Gminy Zofii Gorzyńskiej o przedstawienie zmian budżetu gminy na 2015 r. 

   

Zofia Gorzyńska poinformowała, że w plan dochodów są same zwiększenia. Kolejno je odczytała. 

Zaznaczyła, że w związku z tym, że niektóre zadania zostały przepisane  na 2016r. to łączny limit na 

przedsięwzięcia na 2015r. we wieloletniej prognozie finansowej zmniejszył się o 405 145,00 zł.    

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.  
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Poinformował, że Przewodniczący Rady Gminy oraz Wójt Gminy dotrą na posiedzenie komisji 

później. Zaproponował, aby z uwagi na powyższe pozostałe projekty materiały sesyjnych jak również 

punkt drugi porządku posiedzenia, dotyczący projektu budżetu gminy na 2016r. omówić w czasie 

kiedy osoby te dotrą na posiedzenie komisji.  

Członkowie komisji wyrazili na powyższe zgodę.  

 

Podziękował Pani Zofii Gorzyńskiej za przedstawienie zmian budżetu gminy. 

/Salę posiedzenia opuściła Zofia Gorzyńska/  

 

Ad 3 Zapoznanie się z treścią pisma Przewodniczącego Sejmu Województwa Pomorskiego dot. 

podjętej uchwały nr 155/XIV/2015 z dnia 19 października 2015r.  
 

Członkowie komisji zapoznali się z treścią w/w pisma 

 

Ad 4 Zapoznanie się z treścią zawiadomienia Wojewody Pomorskiego z dnia 4.12.2015r. o 

sposobie załatwienia skargi; 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał treść w/w zawiadomienia  

 

Radni Rady Gminy Trąbki Wielkie zapoznała się z treścią w/w zawiadomienia. 

 

Ad 5 Zapoznanie się z treścią ustawy z dnia 8 października 2015 r.  o związkach 

metropolitarnych; 

 

Radni Rady Gminy Trąbki Wielkie zapoznała się z treścią w/w ustawy z dnia 8 października 2015 roku  

o związkach  metropolitarnych. 

 

Ad 6 Zapoznanie się z treścią porozumienia zawartego w dniu 14.10.2015r. pomiędzy Gminą 

Skarszewy, Gminą Trąbki Wielkie  oraz Gminą Przywidz dotyczącego  budowy pomnika 

upamiętniającego postać Księdza Jana Pawła Aeltermanna, proboszcza parafii Mierzeszyn – 

Przywidz, bestialsko zamordowanego 20 listopada 1939r. w Nowym Wiecu; 

 

Radni Rady Gminy Trąbki Wielkie zapoznała się z treścią w/w porozumienia.  

 

Ad 7 Zapoznanie się ze szlakiem pamięci ks. Jana Pawła Aeltermanna  Nowy Wiec – Mierzeszyn 

– Przywidz; 

 

Radni Rady Gminy Trąbki Wielkie zapoznała się z projektem szlaku pamięci ks. Jana Pawła 

Aeltermanna Nowy Wiec – Mierzeszyn - Przywidz  

 

Ad. 8.  Zapoznanie się z treścią  podziękowań Wójta Gminy   

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał treść podziękowania Wójta Gminy skierowane na ręce 

Przewodniczącego Rady Gminy  dla Radnych obecnej kadencji za podjęcie decyzji o pomocy 

finansowej na realizację inwestycji drogowej pn”  Przebudowa drogi wojewódzkiej 222 w Trąbkach 

Wielkich i Gołębiewku”  

 



4 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy powrócił do omówienia pkt. 1 porządku posiedzenia – omówienie 

materiałów sesyjnych. 

 

/Do posiedzenia dołączył Wójt Gminy Błażej Konkol/. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał kolejno treści projektów uchwał ujętych w porządku 

obrad najbliższej sesji Rady Gminy tj:  

 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015 - referuje  Zofia Gorzyńska 

Skarbnik Gminy;  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-2030 - referuje  Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na pisma z dnia 5 listopada 2015 roku – referuje 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Trąbki Wielkie z Gminą Pszczółki 

oraz Gminą Suchy Dąb porozumienia o wspólnej realizacji projektu pn. "Szlakiem zabytków sakralnych 

z Żuław na Wyżynę Gdańską"- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

7. Podjęcie uchwały w  sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Trąbki Wielkie– referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości- referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

 

9. Podjęcie uchwała w sprawie przyjęcia do wdrażania „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Trąbki Wielkie” – referuje Błażej Konkol Wójt Gminy;   

 

10. Podjęcie uchwały  w sprawie uchwalenia Zmiany części Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Warcz na terenie Gminy Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Zmiany części Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Warcz na terenie Gminy Trąbki Wielkie- referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy; 

12. Interpelacje i zapytania radnych; 

13. Wystąpienia sołtysów; 

14. Wolne wnioski.   

 

W trakcie odczytywania Radni zadawali pytania na które Wójt Gminy na bieżąco udzielał odpowiedzi 

i uzasadniał potrzeby podjęcia poszczególnych projektów uchwał.  

 

/Podczas  omawiania materiałów sesyjnych do posiedzenia dołączył Przewodniczący Rady Gminy 

Zbigniew Leszczyński/.  

 

Wójt Gminy poinformował również, że na sesji Rady Gminy będą obecni planiści, którzy przedstawią 
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Radnym dokładne zmiany do panów zagospodarowania przestrzennego.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – nawiązał do omówionej uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. Wnioskuje do Wójta Gminy  o przedstawienie Radnym wykazu 

terenów, które podlegają  rewitalizacji.  

Wójt Gminy poinformował, że na terenie gminy nie ma na razie wyznaczonych terenów 

podlegających rewitalizacji, ale ustawa jest dla wszystkich taka sama. Tereny podlegające 

rewitalizacji to tereny które się przekształca z terenów rolniczych, przemysłowych na tereny 

mieszkaniowe. Zaznaczył, że można byłoby wyznaczyć na terenie gminy tego typu tereny np. tereny 

popegeerowskie. 

 

Kolejno Wójt przeszedł do omówienia uchwały dotyczącej tematu gospodarki niskoemisyjnej ( pkt. 

9 porządku obrad) informując, że obowiązkiem jest ograniczenie wpływu negatywnych czynników 

na środowisko wytwarzanych przez ludzi. Dotyczy to m.in. zużycia energii, ogrzewania. Jesteśmy 

członkami Unii Europejskiej, która nałożyła na nas określone obowiązki związane z ograniczeniem 

zanieczyszczenia środowiska. Ponadto perspektywa unijna umożliwia nam skorzystanie z 

dofinansowań unijnych, ale abyśmy mogli z nich skorzystać należało opracować, zbadać, co z tego 

tytułu możemy osiągnięć. Takie opracowanie zostało wykonane i dotyczy ono całego obszaru 

metropolitarnego, które jest załącznikiem do uchwały.  

 

Kolejno na rzutniku wójt przedstawił Radnym projekt planu gospodarki niskoemisyjnej.  

W trakcie przedstawiania planu Radni zadawali pytania na które wójt na burząco udzielał odpowiedzi. 

  

/Do posiedzenia dołączyła Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy celem przedstawienia radnym 

budżetu gminy na 2016 rok./  

 

Radna Wioleta Frydrych – nawiązała do projektu uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na pisma 

z dnia 5 listopada 2015 roku. Prosi o przedstawienie treści przedmiotowego pisma.  

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że Pan Benedykt napisał pismo bezpośrednio do Pana 

Przewodniczącego Rady Seniorów, który odpowiedział Panu Benedyktowi na to pismo. Z uwagi na 

to, że odpowiedź ta Pana Branta nie satysfakcjonowała to wystosował pismo do Rady Gminy 

informując, że nie zgadza się ze sposobem powołania Gminnej Rady Seniorów. Po uzgodnieniu  z 

radcą prawnym przygotowana została na to pismo odpowiedź i z uwagi na to, że pismo zostało 

skierowane nie do Przewodniczącego Rady Gminy a do Rady Gminy, to decyzją mecenasa jest, aby 

podjąć uchwałę która upoważni Przewodniczącego do udzielenia takiej odpowiedzi.  

 

Wywiązała się dyskusja na powyższy temat w trakcie której Radna Mariola Łabędzka zwróciła uwagę, 

że pracowała w poprzedniej Gminnej Radzie Seniorów i z tego co wie, to członkowie rady seniorów 

nie mieli przeciwko, że była członkiem rady seniorów, ale mieli przeciw inne osoby, które 

niejednokrotnie zwracały uwagę, na sali i z poza salą, że nie wypada żeby była członkiem Rady 

Seniorów z uwagi na to że jest Radną Rady Gminy. Teraz przy Klubie Seniora, chociaż nie jest 

seniorem, ale może im przewodniczyć i przewodniczy im w dalszym ciągu, chcieli radną wytypować 

do Gminnej Rady Seniorów, ale  odmówiła. Powiedziała, że jeżeli ma ktoś być wytypowany to ktoś 

z nich, bo swoją pracą nie chce działać na niekorzyść tej rady. 

  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – spytał, czy są jeszcze jakieś pytania w sprawie 
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projektów uchwał. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Ad 2 Projekt budżetu gminy na 2016 rok; 

 

Przewodniczący Rady Gminy – sesję budżetową przewidujemy po 20 grudnia. Prośba, aby wszystkie 

komisie Rady Gminy składały swoje wnioski do Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Gminy.  

 

Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska poinformowała, że w projekcie budżetu na 2016 rok wkradły się 

dwa błędy dotyczące między innymi tego, że w objaśnieniu przy oświetleniu zostały zapisy z 2015r.-  

nie zostało to po prostu usunięte. Kolejny błąd,  w promocji były zapisy dotyczące nie tych czasopism, 

to też zostało już usunięte. Zwróciła się do Radnych o zadawanie pytań. 

Przewodniczący Rady Gminy – stwierdził, że radni mogą zadawać pytania, ale w pierwszej 

kolejności skarbnik gminy powinna scharakteryzować samą konstrukcję budżetu. Wyjaśnić na czym 

się opierała tworząc budżet gminy na kolejny rok.   

 

Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska – opracowanie budżetu odbywa się na wniosek pracowników 

merytorycznych, którzy składają zapotrzebowanie na środki budżetowe na przyszły rok. Wnioski 

pracownicy składają w oparciu o plan wykonania z poprzedniego roku jak również brane są pod 

uwagę zawarte umowy wieloletnie. 

 

Kolejno wywiązała się luźna dyskusja w trakcie której skarbnik gminy przypomniała o możliwości 

skorzystania z prawa pierwokupu. Z informacji wynika, że Gmina może z takiego prawa skorzystać 

pod warunkiem, że do piątku br. zostanie podjęta uchwała Rady Gminy w sprawie zmian budżetu 

gminy, gdzie zmiana ta jest ujęta. 

Wspólnie ustalono, że należy zwołać sesję nadzwyczajną Rady Gminy dotyczącą zmian budżetowych. 

Sesja odbędzie się w dniu jutrzejszym o godz. 17:00  

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy spytał, czy ma ktoś uwagi do projektu budżetu gminy na 2016r.  

 Radni uwag nie zgłosili, jedynie poproszono Skarbnik Gminy o wyjaśnienia niektórych zadań 

ujętych w budżecie gminy.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim obecnym i zakończył posiedzenie. 

 

Protokolant:         Wiceprzewodniczący Rad Gminy 

(-) K. Czyż           (-) Józef Sroka 

 


